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Viken idrettskrets 

Protokoll styremøte 16/20-22  

Dato:   10.11.2020 

Sted:   Teams 

Til stede: 

 

Styremedlemmer:  Roar Bogerud (leder), Turid Williksen (1. nestleder), Ingunn Hensel (2. 

nestleder), Lise Christoffersen, Anita Hokholt Engh, Emilie Karlsen, Erik 

Unaas, André Hansen (ansattes representant), Andreas Haugen, Pål 

Thomassen, Samir Tawfiq, Jon Syversen, Kjetil Bakke 

 

Varamedlemmer:  Atle Magne Strandos, Hilde Stokke, Arild Kristensen    

Adm:  Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef), Marte 

Bøhm Nordahl, Renate Ellingsen, Johan Conradson 

 

Habilitet:   Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i sakene.   

 

Saksoversikt:  
 
Presentasjon av nytt styremedlem Andreas Haugen og resten av styret.  
 
Sak 103/20-22 Protokoll fra styremøtet 13. oktober  
Sak 104/20-22 Infosaker 
Sak 105/20-22 Rapportering fra utvalgene  
Sak 106/20-22 Fellesseminaret   
Sak 107/20-22 Evaluering av tingseminaret og tinget   
Sak 108/20-22 Hvordan følger vi opp punktet om FNs bærekraftmål i langtidsplanen? 
Sak 109/20-22 Politisk påvirkningsarbeid og arbeidet med posisjonsdokument  
Sak 110/20-22 NIF-saker  
Sak 111/20-22 Eventuelt  
 
 
Sak 103/20-22  Protokoll fra styremøtet 13. oktober  
 
Vedtak: Protokoll fra styremøtet 13. oktober vedtas. 
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Sak 104/20-22 Infosaker 

• Prøveordning enklere idrettslag: Styret ba om å få tilsendt skriftlig informasjon om 
ordningen samt at det blir fremmet sak i styret om hvordan tilrettelegge for velfung-
erende og fremtidsrettede idrettslag.  

• Søknad om inkluderingsmidler: Presentert av Marte Bøhm Nordahl, leder av ung-
domsteamet. Søknad til Kulturdepartementet via NIF, om støtte til tidligere Akers-
hus-kommuner, søknadssum kr 2,2 mill. Kriteriene for tildeling er innsats for reduk-
sjon av kulturelle eller økonomiske barrierer. Styret nedsatte et utvalg for å bistå ad-
ministrasjonen med neste tildeling, bestående av  Hilde Stokke, Ingunn Hensel og Tu-
rid Williksen. Styret ønsket ordningen lagt opp som egen sak etter årsskiftet.  

• Ildsjel: Styret ba administrasjonen legge frem en sak om priser og utdeling på styre-
møtet i desember eller januar 

• Klubber inn / ut: Oversikt over bevegelser siden forrige styremøte er lagt ut på 
teams. Styret ba om lenke til oversikten samt at også totaloversikten over klubber i 
Viken skulle legges ut og oppdateres fortløpende.  

• Koronanytt: Administrasjonen har smittevernmøter 2 ganger ukentlig. Ansatte på 
Strømmen og i Drammen i all hovedsak på hjemmekontor. Fredrikstad fremdeles på 
kontoret, men utviklingen følges nøye. Klubber som har falt utenfor krisepakkenes 
nedslagsfelt, gjennom høye faste kostnader uten stønadsberettigede arrangement, 
kartlegges av administrasjonen. Problemstillingen vil løftes inn i det nasjonale idretts-
politisk teamet.  

• Representasjon: Styremedlemmene må selv legge representasjon inn i kalenderen, 
dette gjelder også representasjon på teams. 

• Rasisme i idretten: Team klubbutvikling arrangerer sammen med NIF webinar om ra-
sisme og diskriminering i idretten, 23. november. Målgruppen er idrettslag, Styret ba 
om å bli invitert.  

 
Vedtak: Infosakene tas til etterretning 
 
Sak 105/20-22  Rapportering fra utvalgene  
Alle utvalgene er godt i gang med relevante oppgaver. Korona begrenser noe av aktiviteten, 
bl.a. ble høstens ungdomskonferanse utsatt til høsten 2021. Flere av utvalgene hadde jobbet 
med å tilpasse mandatet til forslaget som fulgte med styreinnkallingen.  
 
Vedtak: Styret tok rapportene til etterretning 
 
Sak 106/20-22  Fellesseminaret   
Utkast til spilleregler for samhandling og utvalgsmandat var vedlagt innkallingen.  
 
Styret ønsket responsfrist ved mottatt henvendelse lagt inn i spillereglene. Når det gjelder 
mandatmalen har de fleste allerede tatt denne i bruk. Det ble minnet om viktigheten av å 
prioritere med hensyn til antall fokussaker til enhver tid.  
 
Vedtak: Mandatmal og spilleregler vedtas med de tillegg som kom frem under styrets disku-
sjon.   
  
Sak 107/20-22  Evaluering av tingseminaret og tinget   
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Punkter for evaluering var vedlagt innkallingen. Saken ble presentert av leder av arrange-
mentsteamet, Renate Ellingsen, som presiserte viktigheten av at VIK som en stor organisa-
sjon opptrer profesjonelt i arrangementssammenheng. Styret ønsket skolering i presenta-
sjonsteknikk og ba administrasjonen komme med et tilbud.  
 
Momenter til forbedring: 

• Hotellet: Treg middagsservering og for dårlig teknisk utstyr 

• Alle burde fått sms-varsel ved slutt på pauser, måltider o.a.  

• Burde vi hatt en programleder?  

• Viktig å huske på å mobilisere motivatorer for sakene i forkant av tingforhandlingen. 
Viktig at styremedlemmene i forkant avtaler hvordan kommunisere underveis i ting-
forhandlingen  

 
Vedtak: Styret ba administrasjonen ta med innspillene til kommende arrangement. Styret 
ønsket at administrasjonen legger til rette for kurs i presentasjonsteknikk, og da i forkant av 
idrettstinget 2021 
 
Sak 108/20-22  Hvordan følger vi opp punktet om FNs bærekraftmål i langtidspla-

nen? 
Saksframlegg var vedlagt innkallingen. 
 
Sakens karakter tilsier at den må behandles over tid, men det er viktig å starte prosessen. På 
grunn av tidsmangel ønsket styret saken utsatt til 15. desember.  
 
Vedtak: Saken fremmes på styremøte i desember.  
 
Sak 109/20-22  Politisk påvirkningsarbeid og arbeidet med posisjonsdokument 
Saken ble presentert av Johan Conradson, leder av idrettspolitisk team. Styret diskuterte ar-
beid med posisjonsdokumentene. Det var enighet om å legge til rette for ett temamøte for 
hvert hovedtema før styremøtet 15. desember: 
 

• Et mer fysisk aktivt samfunn 

• Flere og bedre anlegg 

• Idretten som verdiskaper  
 
Vedtak: Administrasjonen legger til rette for møter om hvert av de tre hovedtemaene, for-
trinnsvis før styremøtet 15. desember.  
 
Sak 110/20-22  NIF-saker  

• Saker til Ledermøtet 12.-14.11  

• Kretsledermøtesaker  

• Oppfølging av tingforslag – nedsette arbeidsgruppe 
 
Vedtak: På grunn av tidsmangel ble saken utsatt til kommende styremøte.  
 
Sak 111/20-22  Eventuelt  
Ingen saker meldt inn. 
 
Neste styremøte 15. desember kl 17:00-21:00.  
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Styreleder Roar Bogerud  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


